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 CYKELRÅDET  
        
 PROTOKOLL 
  
 Datum: 2021-09-27 

 

 
 

Plats och tid:  Teams, klockan 18:30-20:30. 
 
 
 
Ledamöter: 
 
Rickard Malmström (MP) – Ordförande 

Jonas Petersson (C)  

Per-Eric Rosén (MP)  

Maria Sjölund - Cykelfrämjandet 

Torbjörn Albert - Cykelfrämjandet 

Daniel Jones- Uppsala Cykelförening 

Magnus Almerfors- Polismyndigheten 

Johan Törnhage- Upsala CK  

 
Tjänstepersoner: 
Annila Bexelius – Avdelningschef, Uppsala kommun 

Daniel Fritz - Tjänsteperson, Uppsala kommun 

Jakob Andersson - Tjänsteperson, Uppsala kommun 

Emelie Carlsson- Sekreterare, Uppsala kommun 

 
 
 

  

 
 

   

Övriga deltagare:  
 

Gabriella Canas-Trafikplanerare, Uppsala kommun 
 
Julian Bellenox- Arbetsledare, Uppsala kommun 
 
Per-Rickard Rönnberg- Enhetschef, Uppsala kommun 
 

 
 

 
 

 
 
  

Utsedd att justera:  
 
Per-Eric Rosén (MP) 
 
    

 Justeringens 
plats och tid: Stationsgatan 12, den 2021-10-04, klockan 18:00-20:00 

 
 
 
Underskrifter:  ...................................................................            ............................................................................ 
  , ordförande          , justerare 
 
  ................................................................... 
  , sekreterare 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
 

 

 
1. Mötets öppnande och val av justerare 

 
Ordförande Rickard Malmström (MP) hälsar samtliga deltagare välkomna och informerar om kvällens 
dagordning. Mötet börjar 18:30. 
 
Rådet väljer Per-Eric Rosén (MP) som justerare. 
 
 

2. Fastställande av föredragningslista 
 
Cykelfrämjandet tillägger en punkt om klimatanpassad trafikanalys under övriga frågor. 
Rådet väljer att fastställa föredragningslistan 
 
 

3. Presentation av Magnus Almerfors från Polismyndigheten 
Presentationspunkt  
 

Magnus Almerfors från Polismyndigheten presenterar sig själv som ny medlem i Cykelrådet.  
 
 

4. Återkoppling Sommargatorna 2021 
Informations-och diskussionspunkt 

 
Jakob Andersson, tjänsteperson vid Uppsala kommun, återkopplar kring årets upplaga av sommargatorna 
utmed Östra Ågatan samt Svartbäcksgatan där Svartbäcksgatan är ny för säsongen 2021. Målet är att skapa 
vistelseytor för fotgängare med fokus på sittmöjligheter och blomsterarrangemang. Enligt undersökningar 
som gjorts har flödet av både bilister och cyklister minskat utmed gatorna samtidigt som antalet fotgängare 
har ökat. Under slutet av sommaren genomfördes en utvärdering där en majoritet av både invånare och 
näringsidkare är positiva till att sommargator ska införas även nästa år.  
 
Rådets medlemmar lämnar inspel och förslag på förbättringsåtgärder och Jakob meddelar att en ingående 
utvärdering av sommargatorna kommer genomföras med bland annat polismyndigheten.   
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5. Återkoppling av permanenta siktåtgärder 2021 och 2022 

Informationspunkt 
 
Jakob Andersson meddelar att projektet fortgår samt att kommunen vill ta emot förslag på platser utmed 
gång och cykelvägar som upplevs siktskymmande. Cykelfrämjandet meddelar att de samlat in ett flertal 
platser som kommer skickas över till Jakob.  
 
 

6. Mobilityweek 2021 
Informations- och diskussionspunkt 
 

Daniel Fritz berättar om de kommunala aktiviteter som anordnades under årets upplaga av mobilitetsveckan 
mellan den 16–22 september. Av de aktiviteter som anordnats var ett flertal anpassade till yngre 
åldersgrupper, exempelvis har förskolebarn fått lära sig om trafik och trafikmiljö i både teori och praktik. 
Under veckan har även en cykeltvätt invigts och står placerad i cykelparkeringshuset på centralstationen.  
  

7. Paus 19:15-19:20 
 
 

8. Förslag på åtgärder utmed Ärnavägen 
Informations- och diskussionspunkt 
 

Cykelfrämjandet presenterar åtgärdsförslag utmed Ärnavägen till syfte att främja för gång och 
cykeltrafikanters framkomlighet med hänsyn till trygghet och säkerhet. Förslag som diskuteras är asfaltering 
av banvallen samt hastighetsbegränsande höjdskillnader för bilister i vägbanan.  
Utmed Ärnavägen finns ett antal målpunkter och rådet är eniga om att någon form av cykelfrämjande åtgärd 
ska utföras så fler kan nå attraktiva målpunkter som Storvadsbadet och Gamla Uppsala kyrka. 
 
 

9. Introduktion: Tema cykelparkeringar 
Introduktionspunkt 

 
Daniel Fritz inleder cykelparkeringstemat där fokus på dagens möte är hur Uppsala kommun arbetar med att 
hantera övergivna, långtidsparkerade samt felparkerade cyklar. Frågor som kommer besvaras är vilka 
insatser genomförs, hur arbetsprocessen ser ut och vilka resultat har uppnåtts under de senaste åren. 
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10. Cykelparkeringshantering 

Informations- och diskussionspunkt 
 
Julian Bellenox, arbetsledare enheten för renhållning på Uppsala kommun, presenterar kommunens strategi 
för hur övergivna, långtidsparkerade samt felparkerade cyklar hanteras. Det har förekommit hot mot personal 
i samband med flytt av cyklar vid Centralstationen. Cyklarna lappas i enlighet med lagen om flytt av fordon 
innan de flyttas. 
  
Rådets medlemmar lämnar förslag på hur cykelvärdar ska hantera hotbilden och vilka åtgärder som kan 
vidtas där man främst diskuterar kring vikten av att skapa god kommunikation mellan cyklister och 
cykelvärdar. Alternativa lösningar som diskuteras är datumparkeringar för cyklar där dem en gång i månaden 
ska avlägsnas från platsen.  
 
 

11. Övriga frågor  
 
Cykelfrämjandet frågar om Uppsala kommun beaktar Los Angeles trafikstrategi VMT (Vehicle miles 
traveled) som metod i handläggningsprocesser. Kommunen svarar att många goda exempel från omvärlden 
finns och omvärldsspaningar görs regelbundet. Alla förslag och exempel som lämnas sparas i en 
informationsbank.  
 
 

12. Kommande cykelrådsmöten  
 

Nästa cykelråd inträffar måndagen den 22a november klockan 18:00-20:00. Sekreterare återkommer med 
beslut om var nästa cykelrådsmöte kommer inträffa.  
 

13. Mötet avslutas 

Rickard Malmström tackar för dagens möte kl. 20:30. 
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